

04Days 03Nights Saigon Tour 04 天 03 晚胡志明游



Day 01. KUALA LUMPUR – HO CHI MINH CITY (D)

Welcome by our guide and driver at Tan Son Nhat airport then transfer to downtown for sightseeing the mark of France in the hustling city through sites of: Notre Dame Cathedral, Post Office, Opera House, the building of City People's Committee. Evening: Welcome dinner will be served at the Saigon cruise with the Vietnamese Fire Dance show and cruise along Saigon River.

抵达后由我们的导游和司机接往转移到市中心观光法国的标志-熙城市网站：巴黎圣母院大教堂，邮政局，歌剧院，建设市人民之委员会。晚上：欢迎晚宴也将在胡志明市与越南邮轮消防舞蹈表演和巡航导弹沿西贡河举行。

Day 02. HO CHI MINH CITY - CU CHI (B/L/D)

Have buffet breakfast at hotel then excursion to Cu Chi tunnels, these underground tunnels of 250 kilometers length used by the Vietnamese guerrillas during the last-now safe and open to the public. A guided tour in the tunnels makes better understanding of how they could win American soldiers issued by their government. Back to Saigon for buffet lunch at Palace hotel (4*) Visit Reunification Palace which used to be the former head quarter of Saigon government (1954 – 1974); Thien Hau temple, Binh Tay (Cho Lon) market in China town.

自助早餐后游览铜池隧道，地下隧道的长度 250 公里是越南游击队在过去使用的，现在已经安全和向公众开放了。在导游带领下参观了隧道使更好地了解他们如何能赢得美国政府的发表。后回到胡志明市并在皇宫饭店（4 * ）享用自助午餐。后参观统一宫，是前负责季度胡志明市政府（1954 年至 74 年）的地方；胡志明市城镇承天后庙平泰（赵曹龙）的市场。

**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)**

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023

Day 03. HO CHI MINH CITY - [MY THO](#)**(B/L/D)**

Have buffet breakfast at hotel before depart for My Tho, on arrival, gets on the boat trip on the Northern River (Tien Giang). Land on an island to visit a workshop making coconut candy by traditional method, have some minutes of relax by riding a horse drawn carriage. Drop at peasant's house for enjoying tea with pure honey; then sit on a rowed boat cruising through a small canal covered by water-coconut trees, visit an orchard to taste tropical fruits. Have lunch at Bonsai garden restaurant with beautiful scenery and real dishes of Southern Vietnamese at Mekong rest stop restaurant that is very good for your experience. Free for shopping at Ben Thanh market and show you the best areas for elegant clothing, t-shirts, DVD's, CD's, bags, shoes and jewellery and Muslim shopping.

自助早餐后前往我荳，到达目的地后，会在乘船前往北河（江）。并访问了一个讲习班使椰子糖的传统方法。拜访农民的房子享受纯蜂蜜茶，然后坐巡航船通过一个被水覆盖小运河，椰子树，参观果园品尝热带水果。午餐在盆景园餐厅，真正的美食在越南南部湄公河休息站餐厅，这是非常好的体验。后前往 Ben Thanh 市场购物，这里最佳选购优雅 的服装，T 恤，DVD 的，手袋，鞋，珠宝首饰。

Day 04. HO CHI MINH CITY – KUALA LUMPUR**(B)**

After breakfast then free still transfer to the airport for flight back to Malaysia.

早餐后自由活动然后移交到机场的航班返回马来西亚。



****以上行程只供参考，一切视当地旅行社行程为准****

****Above itinerary for information only. Final & confirmation subject to change base on local ground arrangement****

**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)**

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023